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Ad punkt 1 – idrætsdagen 2009 

 

Der har været en god svarprocent på spørgeskema undersøgelsen – og bestyrelsen er rigtig glade 

for, at folk har ønsket at bidrage med input til den fremtidige struktur. 

 



Der har været stor spredning på ønskerne for den fremtidige struktur på idrætsdagen – alt fra 

afholdelse af dagen i HUS-regi, til regionale stævner, øst/vest stævner til landsdækkende stævner 

 

Bestyrelsen er kommet frem til følgende oplæg til, hvordan idrætsdagen skal afholdes: 

 

2009 2010 2011 2012 2013 

Regionalt Øst/Vest Regionalt (Øst/Vest) Landsdækkende 

   

Bemærkninger til oplægget: 

• Argumentet for at afholde Øst/Vest i 2010: Selvom det er et mindretal, der vil have 

Øst/Vest, så er der en del, der mener, at det bør holdes Øst/Vest. Der skal dannes et 

sammenligningsgrundlag for at man kan lægge sig fast på en struktur fremover. 

• Efter idrætsdagen i 2010 foretages ny evaluering for at fastlægge 2012. 

• I 2013 afholdes et landsdækkende stævne bl.a. for at fejre SKAT Fritid & Idræts 40 års 

jubilæum 

 

En plan for de næste fire år skulle gerne være med til at arbejdet med at arrangere de enkelte 

idrætsdage kan påbegyndes i god tid. I den forbindelse er det bestyrelsens mål, at der senest den 

15. november 2009 sker en udmelding i forhold til Øst/Vest stævnet for 2010. 

 

Der er enighed i bestyrelsen om, at idrætsdage på størrelse med HUS ikke bør ligge i SKAT Fritid & 

Idræt regi. Udover den officielle idrætsdag er det frit for de enkelte lokationer, at afholde en lokal 

idrætsdag, hvis det er det man vil. 

 

Det blev diskuteret om bestyrelsen samtidig med oplægget til afholdelse de næste fire år også skal 

komme med forslag til location i 2010 – hvilket bestyrelsen formentlig vil gøre. 

 

Mulige datoer for afholdelse af idrætsdag i 2010: 

 

27. august 

3. september 

 

Med hensyn til offentliggørelse af resultatet af evalueringen fra de ansatte, laver Jesper 

Vestergaard en talmæssig opsummering af besvarelserne – med fakta som antal deltagere, hvilke 

discipliner, ønskerne for den fremtidige afholdelse af dagen m.m. Besvarelserne fra foreningerne 

vil ikke blive offentliggjort! 

 

Der er desuden kommet en del gode forslag fra undersøgelsen – så som forslag om at der bliver 

udarbejdet en drejebog for planlægning af en idrætsdag, samt at der offentliggøres regler for de 



forskellige discipliner på Skat Fritid & Idræts hjemmeside! Bestyrelsen vil se nærmere på 

forslagene! 

 

Det er bestyrelsens opfattelse, at det er væsentligt, at der også i fremtiden bliver afsat en central 

pulje til afholdelse af idrætsdagen. Dog skal det specifikt afklares, hvad der dækkes af den centrale 

pulje – om der f.eks. er sportsgrene, der ikke skal dækkes - men afholdes af deltageren selv. Det er 

specielt de særlige aktiviteter som ekstremsport, golf mv. som typisk er dyrere, der kan give 

anledning til debat. 

 

Det skal også afklares, hvordan transportudgifter og udgifter til aftenfesten dækkes. Ud fra 

evalueringerne fra arrangørerne er der forskellige holdninger til, hvilke aktiviteter der skal 

udbydes. Skal der være et antal basis aktiviteter, som SKAL udbydes? Skal der være frit valg? 

Hvordan skal det finansieres?  

 

Der er endnu ikke et endeligt overblik over, hvad idrætsdagen 2009 har kostet. 

 

 

 

Ad 2 - Program for repræsentantskabsmøde 11. – 12. marts 2010 i Odense 

 

Torsdag: 

 

Kl. 12.00 – 13.00 Frokost 

Kl. 13.00 – 15.00 Tema 

Kl. 15.00 – 16.00 Pause – med mulighed for at tjekke ind på hotellet 

Kl. 16.00 – 18.30 Det officielle repræsentantskabsmøde 

Kl. 19.00 -   Middag og socialt samvær 

 

Fredag: 

 

Kl. 09.00 – 12.00 Tema & aktivitet 

Kl. 12.00 – 13.00 Frokost – og derefter afgang ☺ 

 

Winnie laver udkast til indbydelse. 

 

 

 

Ad 3 - Motionskampagnen - lodtrækning for august måned – og september! 

 

Den heldige vinder for august måned er Svendborg. Et stort tillykke til Svendborg ☺ 



Da referenten har holdt ferie – og dermed ikke været så hurtig på tasterne, er vinderen for 

september måned i mellemtiden også nået at blive udtrukket! Og vinderen for september måned 

er Køge – også et stort tillykke til Køge ☺. 

 

 

Ad 4 - Opfølgning på formandsmødet i Nyborg april 2009 

 

Ved formandsmødet i april 2009 blev der arbejdet med en analyse af Skat Fritid & Idræts styrker, 

svagheder, interne og eksterne trusler – alt set med de lokale foreningers øjne. 

 

Der blev bidraget med rigtig mange input til dette punkt – men der blev ikke på formandsmødet 

prioriteret hvilke emner, som foreningerne og bestyrelsen i fællesskab skal arbejde videre med. 

Det blev derimod aftalt, at bestyrelsen senest til repræsentantskabsmødet i 2010 opstiller en 

række forslag ud fra de input, foreningerne bidrog med under formandsmødet! 

 

Nogle af de input, som man kunne arbejde videre med er 

 

• Synlighed er et af de punkter, som bestyrelsen gerne vil arbejde videre med. Hvordan 

bliver vi mere synlige? Synlighed både i forhold til vores medlemmer, direktionen og DFIF!  

Flyers, posters er en mulighed - for at fortælle om foreningen.. om den så ”bare” skal ligges 

på nettet – eller om der fysisk skal udleveres til alle – det kan man trække af på senere…. 

Evt. en artikel i bladet TAKS i forbindelse med afholdelse af repræsentantskabsmødet 2010 

☺ 

 

• Nyt bredt aktivitetsudbud – f. eks et fodboldstævne med efterfølgende aftenfest 

 

• Fællesregler for alle ansatte i SKAT – med den nye struktur er det vigtigt at få klarlagt nogle 

regler som gælder for alle – uanset hvor man fysisk og organisatorisk hører til! 

 

Bestyrelsen debatterede længe om ovennævnte punkter – og blev enige om at der skulle et 

separat møde til – hvor der kan brainstormes om disse punkter! 

 

 

Ad 5 - Firmaaftaler med fitnesscentre – herunder kontaktperson i bestyrelsen 

 

SKAT Fritid & Idræt har fået en henvendelse fra Fredensborg om at firmaaftalerne på SKAT Fritid & 

Idræts hjemmeside ikke er opdateret.  

 



Bestyrelsen var enig om, at enten skal vi sørge for at hjemmesiden hele tiden er ajour – ellers skal 

vi helt droppe punktet (vedr. firmaaftaler) og fjerne det fra vores hjemmeside. 

 

Bestyrelsen blev enige om at forsøge at indgå aftaler med de store landsdækkende centre – så 

som Eqinox, Fitness.dk, S.A.T.S.,  Fitness World. Ud fra et sundhedsmæssigt synspunkt bør vi som 

forening prøve at få nogle landsdækkende aftaler på plads – til glæde for vores medlemmer!  

 

Jakob Klitgaard påtog sig opgaven at kontakte de store landsdækkende centre for at forsøge at 

indgå en firmaaftale. Indtil da bliver de eksisterende oplysninger fjernet fra hjemmesiden med 

oplysning om, at der p.t. er ved at blive indgået nye aftaler! 

 

 

Ad 6 - Deltagelse i DFIF repræsentantskabsmøde 

 

Repræsentantskabsmødet finder sted den 13. – 15. november 2009. Sidste tilmeldingsfrist er den 

16. oktober.  

 

Skat Fritid & Idræt kan møde med 4 deltagere – hvoraf 2 er stemmeberettigede. 

 

 

Ad 7 - Eventuelt 

 

Jørn Olsen foreslog at man til næste års motionskampagne lader hver enkelt deltager ind 

rapportere sine egne resultater til Skat Fritid & idræts hjemmeside. Dette vil være meget 

nemmere!  Svend Mandel indvendte at der er fællesskabet i det – som måske går tabt!  

 

Svend Mandel melder tilbage til DFIF at der IKKE bliver tale om en landsdækkende idrætsdag i 

Odense i 2010. 


